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Hej!
För ca 10 år sedan så fanns det en discgolf/frisbeegolfbana vid Högdalstopparna i
Högdalen. Banan ägdes inte av Stockholms Stad men av en privat aktör. I och med
Covid-19 så har intresset för discgolf ökat otroligt mycket, något man märker
framförallt på banorna då det även nu i vintertider är många som är ute och
kastar, jag själv inkluderat. Facebookgruppen "ska vi snacka discgolf" har 5700
medlemmar och den mer lokala "Tyresö discgolfbana Stockholm" har 658
medlemmar. Jag tror inte att jag är ensam när jag säger att det vore väldigt kul om
ni byggde upp discgolfbanan vid högdalstopparna igen och på sätt uttnyttjar den
fina naturen utan att förstöra den.

Det som krävs är utkastsplatåer (tees}, korgar, skötsel av banan, eventuell
rensning av träd, buskar mm. För att ni ska få en ide hur banan såg ut en gång i
tiden så bifogar jag hur den förra discgolfbanan såg ut. Jag tror som sagt att
många skulle uppskatta banan och att det är en aktivitet som främjar hälsan utan
att allt för stora insatser ska göras samt att det är en aktivitet som alla kan ta del
av tack vare att det inte är speciellt dyrt, inte kräver medlemskort/licens/allt för
dyr utrustning (en disc kostar mellan 100 och 180 kr}. Aktiviteten passar både barn
och vuxna och kräver inte särskilt mycket expertis för att en ska tycka att det är
kul.

Hoppas att detta går igenom och om ni har vidare frågor så får ni gärna höra av
er!

Med vänlig hälsning,
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